
Beantwoording van de vragen die gesteld zijn met betrekking tot de Voorjaarsnota 2012 
(versie d.d. 26 april 2012: antwoorden op vragen 2, 4, 5 en 6 zijn toegevoegd) 
 
Lijst Riel-Goirle 
 
1. Wat houd een boodschappenbuurtbus in? 
 
Antwoord: 
De BoodschappenPlusBus is een landelijk initiatief van het Nationaal Ouderenfonds en heeft als doel om 
ouderen vanaf 55 jaar die in een sociaal isolement verkeren of hierin dreigen te komen, uit hun isolement te 
halen, eenzaamheid te bestrijden en sociale contacten te bevorderen.  Dit gebeurt door middel van uitstapjes 
met de BoodschappenPlusBus. De formule past heel goed in de gedachte van de kanteling van de Wmo. De 
BoodschappenPlusBus werkt voornamelijk met vrijwilligers en wordt betaald uit sponsorgelden en bijdragen van 
de deelnemers. O.a. in de gemeente Tilburg is het een groot succes. Momenteel wordt onderzocht of er partners 
te vinden zijn in de gemeente Goirle die dit initiatief willen oppakken.  
 
2. Blz.19. Welke vraag wordt hier bedoeld? 
 
Antwoord: 
De vraag heeft betrekking op de ruimtevraag van de fa. Paulissen. 
Het perceel van de gemeente naast de puinbreker van Paulissen is aan hen aangeboden om de 
bedrijfsactiviteiten te kunnen uitbreiden. Als de gemeentewerf aan de Fokmast kan worden heringericht en qua 
uitrusting verbeterd, dan kan het naast de puinbreker gelegen perceel van de gemeente mogelijk aan de fa 
Paulissen worden verkocht.  Inmiddels is duidelijk dat de firma Paulissen dit niet als een oplossing ziet.  
 
 
3. Blz.20 Wat houd een afspraaksysteem in? 
 
Antwoord: 
Bij burgerzaken zijn op bepaalde dagdelen en in bepaalde periodes langere wachttijden. Met een 
afspraaksysteem wordt het voor de burger mogelijk om digitaal een afspraak te maken bij het cluster 
burgerzaken. De inzet van personeel kan met een dergelijk systeem beter afgestemd worden op de vraag van de 
klant. Een dergelijk systeem is noodzakelijk omdat in de meerjarenbegroting een besparing op de kosten van 
dienstverlening is opgenomen. Het systeem zou overigens ook voor andere afdelingen gebruikt kunnen worden. 
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4. Op pagina 19 wordt gesteld dat “de vraag omtrent de naastliggende puinbreker opgelost kan worden”. 
Welke vraag is dit en hoe komt het dat deze vraag opgelost wordt door de herinrichting en beveiliging van het  
gemeentelijk depot aan de Fokmast. 
 
Antwoord: 
De vraag heeft betrekking op de ruimtevraag van de fa. Paulissen. 
Het perceel van de gemeente naast de puinbreker van Paulissen is aan hen aangeboden om de 
bedrijfsactiviteiten te kunnen uitbreiden. Als de gemeentewerf aan de Fokmast kan worden heringericht en qua 
uitrusting verbeterd, dan kan het naast de puinbreker gelegen perceel van de gemeente mogelijk aan de fa 
Paulissen worden verkocht.  Inmiddels is duidelijk dat de firma Paulissen dit niet als een oplossing ziet. Het 



verbeteren van de inrichting en uitrusting van de gemeentewerf staat hier los van en is uit 
bedrijfsvoeringoogpunt nodig. 
 
5.    Wat is de aanleiding om advies over het groenstructuurplan te vragen.  Welke problemen moeten opgelost 
worden? 
 
Antwoord: 
Het groenstructuurplan moet periodiek (eens in de tien jaar) herzien worden. Het huidige plan dateert van 2003. 
Het groenstructuurplan vormt het beleidskader voor toekomstige ontwikkelingen en herinrichtingen. Daarnaast 
vormt het de basis voor het te voeren groenbeheer. Voor het opstellen van het groenstructuurplan is niet 
voldoende capaciteit beschikbaar. Externe ondersteuning is noodzakelijk. 
 
6.    Waarom moet er een apart budget komen voor het verwijderen van bomen. Hoort dit niet gewoon 
georganiseerd te worden binnen het groenomvormingsplan of het groenbeheer. 
 
Antwoord: 
Het groenomvormingplan is een eenmalige actie geweest. Het is geen beleidskader. Het bomenonderhoud is 
contractueel afgestemd op het dagelijks onderhoud van het areaal aan bomen. Budgettair is dit sluitend. Voor 
het kappen van bomen zijn geen financiële middelen beschikbaar, terwijl er jaarlijks verzoeken komen om bomen 
te verwijderen. 
 
7.    Onder zorg en welzijn, a) back to basics is in de laatste zin (pagina 13) gesteld dat op basis van de 
evaluatie van de dementieconsulente de continuering bezien zal worden. Op pagina 4, de laatste zin van de 
eerste alinea wordt al voorgesteld om dit te continueren en er wordt ook al geld gereserveerd in het nieuwe 
beleid.  
Wat is nu het standpunt van het college; wordt de evaluatie afgewacht of is er al een besluit genomen ? 
 
Antwoord: 
Afgesproken was om in 2012 te beoordelen of de dementieconsulente inderdaad in een behoefte voorziet. 
Inmiddels is dit ambtelijk gebeurd maar heeft ons college nog niet officieel kennis genomen van de uitkomsten 
van de evaluatie. Wij hebben dan ook nog geen besluiten genomen. Wij willen u echter via deze Voorjaarsnota al 
wel voorstellen om geld te reserveren in afwachting van de besluitvorming.  
 


